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@rivm.n!];EXECSERE @rivm 1;EXECSEET @ iv ni;
@rivm.nl
om i], EET SKFTR vv

Fri 2/19/2021 12:41:10 PM

Subject: RE: dPIA CIMS rapportage -

voorgenomen live gang 25.2.2021- Verzoek advies. [ TER INFO]

Received: Fri 2/19/2021 12:41:11 PM

Collega’s,

We zitten niet helemaal op één lijn, denk ik. [stet jets anders voor danBE3en 512e

De impact van het niet inplannen van een mogelijke dPIA, cf. advies IEEE terwiil die misschien wel nodig zal zijn
kan ik lastig inschatten. Mogelijk vertraagt het de livegang van BI CIMS.

De vragen van EER kan ik niet beantwoorden.

Ik laat het hier even bij.

Met vriendelijke groet,

5.1.2 MA MSc

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

T +31(0 51.2

M +31(0 ERED

rivm.nl

http://www.rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

trom: INNER FEE>Sent: vrijdag 19 februari 2021 10:34

@rum.oi>; INCE EEN c +m.» IEE EER ov.
5.1.2e @rivm.nl>

@rivm.ni->; [EET HEEo rivn n>
Subject: RE: dPIA CIMS rapportage

-

voorgenomen live gang 25.2.2021- Verzoek advies. [ TER INFO]

Ha collega’s,

Laten we de reactie van de FG maar afwachten en naar bevind van zaken handelen. Misschien is mijn
boerenverstand ontoereikend om het complexe geheel te overzien maar bij mijn weten:

¢ Is de bestaande DPIA adequaat uitgebreid en ligt die nu voor beoordeling bij de ERE 1% had overigens
verwacht dat [EBEEZldie aangevulde DPIA zelf zou beoordelen maar dat is niet gebeurd? Dan snap ik niet

waarom het stuk meer dan twee weken is blijven liggen voordat het is doorgestuurd? De relevantie van het

onderscheid tussen het aanvullen van een bestaande DPIA of het doen van een aparte DPIA ontgaat mij eerlijk

gezegd
« Ik meen datlc s. heeft gekeken naar de IB-kant van de BI omgeving en dat er geconcludeerd is dat

er geen restrisico’s zijn.

Ik kan dan niet bedenken waarom we na positief besluit van de stuurgroep covidregistratie volgende week niet live

kunnen.

Groet,



1124928

Sent: vrijdag 19 februari 2021 09:10

ot IERIE mot; ERE
primo; IESE cv; EEC

@rivm.nl>

Subject: RE: dPIA CIMS rapportage -

voorgenomen live gang 25.2.2021- Verzoek advies. [ TER INFO]

Goedemorgen,
Een dPIA op zo korte termijn wordt ingewikkeld. Dit is dus echt afhankelijk zoals ook gesteld van de reactie van de

FG. Daarnaast denk ik dat we, gelet op alle beveiligingsmaatregelen die zijn genomen echt wel live kunnen (ik

begeef me op glad ijs nu..) en dat we alsnog een aparte dPIA op m.n. BI-CIMS en omgeving doen.

Voor maandag staat ook een bespreking van 2 uur gepland over dPIA selecteren en oproepen, er vanuit gaande dat

we dan reactie van de BEd ebben neem ik aan?

Met vriendelijk groet,
5.1.2e

ClO-Office RIVM

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerievan Volksgezondheld,
Welzijn en Sport

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven

Postbak 31 | Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

www.rivm.nl

De zorg voor morgen begint vandaag

From: EEo ivin.oi>
Sent: vrijdag 19 februari 2021 08:43

rivm.nl>

arivm.ni>;

NICE <HEKE o iv.ni>;
Subject: RE: dPIA CIMS rapportage -

voorgenomen live gang 25.2.2021- Verzoek advies. [ TER INFO]

Ho IEKEC

Heel helder voorstel, dat mijn steun heeft.

Met vriendelijke groet,

RES MA MSc

rivm.nl

http://www.rivm.nl
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RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

trom: IERIE EEN,
Sent: donderdag 18 februari 2021 19:42

.nl>

Subject: RE: dPIA CIMS rapportage
-

voorgenomen live gang 25.2.2021- Verzoek advies. [ TER INFO]

Hallo allen,

Het doo voorgestelde om alvast op de agenda van de SG ter bespreking te zetten, is vandaag in het IB en P overleg in

o.a. Soo TRE occ omdat | EEEen ik in de veronderstelling waren dat maandag eenBE%ou zijn, leek het ons een

geschikt moment om aan devoor te leggen dat we rekening moeten houden met het scenario dat deg adviseert om alsnog

een Dpia te doen.

-Wanneer FG advies te verwachten; onduidelijk maar mogelijk heeft[Edeze informatie. Deze vraag is reeds aanfEE ested
door [EEE Vooruitiopend op het FG advies en de onduidelijkheid over wanneer we dit advies exact kunnen verwachten, leek

het verstandig om hier op te anticiperen en een dergelijke afspraak thv het uitvoeren van een Dpia alvast in te plannen. Luidt het

FG advies toch anders, dan kan die afspraak alsnog gecanceld worden.

-Wanneer inplannen; ervan uitgaande dat livegang op 25 februari gepland staat, zou het gesuggereerde zsm ingepland
moeten worden. Maar in ieder geval na het moment dat het FG advies binnen is. Daarom gesuggereerde Dpia afspraak

inplannen op 22e. Houd svp ook rekening met het scenario dat het FG advies er dan nog niet is, daarom ook de 23e hiervoor te

reserveren in de agenda’s. Dan hebje hopelijk nog ‘voldoende’ tijd om Dpia af te ronden voor livegang.

kunnen jullie hier de ruimte voor maken in jullie agenda’s? En eventueel ook diegenen uitnodigen die bij

dit proces betrokken moeten worden en/of behulpzaam kunnen zijn?

Nogmaals, luidt hetfffadvies anders, dan kan gesuggereerde afspraak gecanceld worden.

Dubbel
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